

INFORMATION SHARING IN THE 80'S

Guy Sylvestre

Inflation, currency problems, levelling of budgets, information explosion and diversification of Canadian needs require an unprecedented sharing of information resources at the national and international levels. This should be facilitated by new technology as well as by the development of a nation-wide information network providing more general access to general resources as well as to specialized centres of excellence. Agreements between all levels of government and private institutions are essential to ensure such broader sharing based on links between systems as well as the will to share for the benefit of all.

LE PARTAGE DE L'INFORMATION DANS LES ANNEES 80

Guy Sylvestre

L'inflation, les problèmes de change, le nivellement des budgets, l'explosion de l'information et la diversification des besoins au Canada nous forcent à un partage sans précédent de nos ressources en information aux niveaux tant national qu'international. Ce partage devrait être facilité par les innovations technologiques et par la mise en place d'un réseau pan-canadien d'information permettant un accès plus généralisé aux ressources d'ordre général autant qu'à des centres spécialisés de haute qualité. Des accords entre les divers niveaux du gouvernement et les institutions privées sont nécessaires pour assurer un tel partage élargi qui ne peut reposer que sur des liens entre les systèmes et sur une réelle volonté de partage pour le bien commun.